



ش. م. ك.
مجموعة
الصناعات الوطنية
(القاضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: info@nig.com.kw E-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2024/10/13

اشارة ٥٠٩ و ٧٤٣

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
Chief Executive Officer- Boursa Kuwait Company

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد,,

**Subject: Supplementary Disclosure of Material
Information -outcomes of Board of Directors Meeting**

الموضوع : إفصاح مكمل عن معلومات جوهرية -نتائج
اجتماع مجلس الادارة

With reference to the above subject, and the provisions of the fourth chapter, module Ten (Disclosures and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. 7 of 2010, and its amendments.

بالاشارة الى الموضوع اعلاه، والى احكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

Please find enclosed the disclosure form of material information.

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية .

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام,,

Ahmed Hassan
CEO

احمد حسن
الرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح المكمل

Supplementary Discloser Form

2024/10/13		Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك. عامة	اسم الشركة Company Name
Outcomes of Board of Directors Meeting	نتائج اجتماع مجلس الادارة	عنوان الإفصاح Disclosure Title
2024/10/9		تاريخ الإفصاح السابق Previous Disclosure
The meeting of the Board of Directors of National Industries Group Holding was held on Sunday 13/10/2024 at 1:00 pm and approved the non-binding offer submitted to Foulath Holding "BSC Closed" regarding the acquisition of 100% of the shares of Foulath Holding company share capital, and this offer is conditional upon the completion of due diligence, after which a binding offer will be made with the final price. It is worth noting that we currently own a 10% stake in the company subject to the offer.	انعقد اجتماع مجلس ادارة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة يوم الاحد الموافق 2024/10/13 في تمام الساعة 1.00 ظهراً وتمت الموافقة على العرض غير الملزم المقدم لشركة فولاذ القابضة (شركة مساهمة بحرينية مغلقة) بخصوص شراء نسبة قدرها 100% من اسهم راس مال شركة فولاذ القابضة ، وهذا العرض مشروط باتمام عمليات الفحص النافي للجهالة ومن بعدها تقديم عرض ملزم بالسعر النهائي علماً بان ملكيتنا تصل الى 10% من الشركة محل العرض.	التطور الحاصل على الإفصاح Developments That Occurred to The Disclosure
Currently, there is no financial impact, and any new developments will be disclosed in due course.	لا يوجد اثر مالي في الوقت الحالي واي تطورات جديدة سوف يتم الافصاح عنها في حينه.	الأثر المالي للتطور الحاصل The Financial Effect of The Occurring Developments